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	Laprise, Sébastien
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	Dennis, K.C., Craig
	Dennis James Aitken LLP

	v. (41271)

Prévost, a Division of Volvo Group Canada Inc. (B.C.)
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DISMISSED

P. A. v. B. C., Isabel Prud’homme, in her capacity as ad hoc tutor to the child and Attorney General of Canada (Que.) (Civil) (By Leave) (41134)

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion for an oral hearing is dismissed. The motion for an extension of time to serve and file the reply is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 500-09-700138-225, 2023 QCCA 1653, dated September 7, 2023, is dismissed with costs to the respondent Attorney General of Canada.



Trevor Scott Small aka Trevor Small v. Oxana Small aka Oxana Kirsanova (B.C.) (Civil) (By Leave) (40999)

The motion to join this application for leave to appeal and another application for leave to appeal is dismissed. The motion for an extension of time to serve and file a response and an application for leave to cross-appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA47388, 2023 BCCA 349, dated September 8, 2023, is dismissed.



PacNet Services Ltd. and DeepCove Laboratories Ltd. v. Attorney General of Canada on behalf of the United States of America (B.C.) (Civil) (By Leave) (41102)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA48989 and CA48991, 2023 BCCA 445, dated November 30, 2023, is dismissed.



ivari v. Janice Thomson (Alta.) (Civil) (By Leave) (41125)

The motion for leave to intervene in the leave application filed by the Canadian Life and Health Insurance Association is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 2203-0190AC, 2023 ABCA 369, dated December 18, 2023, is dismissed with costs.

Côté J. took no part in the judgment.



Regional Municipality of Halton, Corporation of the Town of Milton, Corporation of the Town of Halton Hills, Corporation of the City of Burlington, Corporation of the Town of Oakville and  Halton Region Conservation Authority v. Canadian National Railway Company (Ont.) (Civil) (By Leave) (41248)

The motion to expedite the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-22-CV-0144, 2024 ONCA 174, dated March 7, 2024, is dismissed with costs.





Le 11 juillet 2024


REJETÉES

P. A. c. B. C., Isabel Prud’homme, en sa qualité de tutrice ad hoc de l’enfant et Procureur général du Canada (Qc) (Civile) (Autorisation) (41134)

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La requête pour la tenue d’une audience est rejetée. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réplique est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Québec), numéro 500-09-700138-225, 2023 QCCA 1653, daté du 7 septembre 2023, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimé le Procureur général du Canada.



Trevor Scott Small aka Trevor Small c. Oxana Small aka Oxana Kirsanova (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (40999)

La requête en jonction de cette demande d’autorisation d’appel à une autre demande d’autorisation d’appel est rejetée. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt d’une réponse et d’une demande d’autorisation d’appel incident est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA47388, 2023 BCCA 349, daté du 8 septembre 2023, est rejetée.



PacNet Services Ltd. et DeepCove Laboratories Ltd. c. Procureur général du Canada au nom des États-Unis d’Amérique (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (41102)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA48989 et CA48991, 2023 BCCA 445, daté du 30 novembre 2023, est rejetée.



ivari c. Janice Thomson (Alb.) (Civile) (Autorisation) (41125)

La requête pour permission d’intervenir dans la demande d’autorisation d’appel déposée par l’Association canadienne des compagnies d’assurances de personnes est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Alberta (Edmonton), numéro 2203-0190AC, 2023 ABCA 369, daté du 18 décembre 2023, est rejetée avec dépens. 

La juge Côté n’a pas participé au jugement.





Regional Municipality of Halton, Corporation of the Town of Milton, Corporation of the Town of Halton Hills, Corporation of the City of Burlington, Corporation of the Town of Oakville et Halton Region Conservation Authority c. Compagnie des chemins de fer nationaux du Canada (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41248)

La requête visant à accélérer la procédure de la demande d’autorisation d’appel est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro COA-22-CV-0144, 2024 ONCA 174, daté du 7 mars 2024, est rejetée avec dépens.
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	Motion for leave to intervene
	
	Requête en autorisation d’intervention



J.W. v. HIS MAJESTY THE KING
(ON) (40956)

JAMAL J.:

UPON APPLICATIONS by the Attorney General of Alberta; Queen’s Prison Law Clinic; Fetal Alcohol Spectrum Disorder Newfoundland and Labrador; Criminal Lawyers’ Association (Ontario); Empowerment Council; Canadian Civil Liberties Association and Aboriginal Legal Services for leave to intervene in the above appeal;

AND THE MATERIAL FILED having been read;

IT IS HEREBY ORDERED THAT:

The motion for leave to intervene by the Fetal Alcohol Spectrum Disorder Newfoundland and Labrador is dismissed.

The motions for leave to intervene by the Attorney General of Alberta; Queen’s Prison Law Clinic;  Criminal Lawyers’ Association (Ontario); Empowerment Council; Canadian Civil Liberties Association and Aboriginal Legal Services are granted.

The six (6) interveners shall be entitled to each serve and file a single factum, not to exceed ten (10) pages in length, and a book of authorities, if any, on or before August 15, 2024. The interveners are reminded that they must not repeat submissions made by the parties.

The six (6) interveners are granted permission to present oral arguments not exceeding five (5) minutes each at the hearing of the appeal.

The interveners are not entitled to raise new issues or to adduce further evidence or otherwise to supplement the record of the appellants and the respondents.

Pursuant to Rule 59(1)(a) of the Rules of the Supreme Court of Canada, the interveners shall pay to the appellants and the respondents any additional disbursements resulting from their interventions.


À LA SUITE DES DEMANDES présentées par le procureur général de l’Alberta; la Queen’s Prison Law Clinic; le Fetal Alcohol Spectrum Disorder Newfoundland and Labrador; la Criminal Lawyers’ Association (Ontario); le Empowerment Council; l’Association canadienne des libertés civiles et les Aboriginal Legal Services, en vue d’intervenir dans l’appel;

ET APRÈS EXAMEN des documents déposés;

IL EST ORDONNÉ CE QUI SUIT :

La requête en autorisation d’intervenir du Fetal Alcohol Spectrum Disorder Newfoundland and Labrador est rejetée.

Les requêtes en autorisation d’intervenir du procureur général de l’Alberta; de la Queen’s Prison Law Clinic; de la Criminal Lawyers’ Association (Ontario); du Empowerment Council; de l’Association canadienne des libertés civiles et des Aboriginal Legal Services sont accueillies.

Les six (6) intervenants pourront chacun signifier et déposer un mémoire d’au plus dix (10) pages ainsi qu’un recueil de sources, le cas échéant, au plus tard le 15 août 2024. Il est rappelé aux intervenants qu’ils ne doivent pas répéter les observations faites par les parties.

Les six (6) intervenants sont autorisés à chacun présenter une plaidoirie orale d’au plus cinq (5) minutes lors de l’audition de l’appel.

Les intervenants n’ont pas le droit de soulever de nouvelles questions, de produire de nouveaux éléments de preuve, ni de compléter de quelque autre façon le dossier des parties.

Conformément à l’alinéa 59(1)a) des Règles de la Cour suprême du Canada, les intervenantes paieront à l’appelant et à l’intimé tous dépens supplémentaires résultant de leur intervention.
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40498	Daniel Hodgson v. His Majesty the King - and - Attorney General of Ontario and Criminal Trial Lawyers’ Association (Nvt.)
2024 SCC 25

Coram:	Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin and Moreau JJ.

REASONS RELEASED

LINK TO REASONS





Le 12 juillet 2024

40498	Daniel Hodgson c. Sa Majesté le Roi - et - Procureur général de l’Ontario et Criminal Trial Lawyers’ Association (Nt.)
2024 CSC 25

Coram:	Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin et Moreau

MOTIFS DÉPOSÉS

LIEN VERS LES MOTIFS
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